
Referat fra SU-møte i Hamnvik barnehage - onsdag 26.01.2022 1830 - 2000 på 

teams 

Tilstede 
Foreldrerepresentanter: Yngve Takøy og Jannie Sande 
Personalrepresentanter: Line Margrethe Dons, Svein Halvard Steen, Hilde Mari Nilsen 
Politisk eierrepresentant: Geir-Arne Ekman 
Styrer deltar som eier representant, men har ikke stemmerett. 
 
Vi har fått bedre lys i uteområdet, til glede for både store og små. De siste lysene fikses i dag 
27.01.2022. Har meldt ifra om bedre belysning på veggen mellom Blekkspruten og 
Kråkebollen. 
 
Barnehagen må bytte varmtvannstanke, noe som blir planlagt gjort på en planleggingsdag, 
for at det ikke skal berøre barna. Vannet må være avskrudd store deler av dagen, noe som 
ikke vil være mulig for oss hygienisk sett. 
 
Det er gjort et kommunestyrevedtak 09.12.21 på at tilflyttere med barn i barnehagealder 
tilbys gratis barnehageplass i ett år. Gjeldende fra 10.12.21. 
 
Sak 1. Foreldreundersøkelsen: 
Ibestad kommune: 36 inviterte/21 som har besvart – 58,3% - Tilfredshet 4,3 av 5,0. 

2021: Hamnvik barnehage: 29 inviterte/17 som har besvart – 58,6% - Tilfredshet 4,2 av 5,0. 

2017: 31 inviterte/29 som har besvart, 93,5%  – tilfredshet 4,0 av 5.0 

2018: 40 inviterte/25 som har besvarte, 62,5% – tilfredshet 3,8 av 5.0. 

2019: 39 inviterte/26 som har besvart, 66,7% – tilfredshet 4,0 av 5.0 

2020 valgte vi å la være sende ut foreldreundersøkelsen for å se om vi fikk større svarprosent neste 

gang. Dessverre har svarprosenten gått enda mer ned siden sist. 

De 3 områdene som scorer dårligst, i 2021, er Ute- og innemiljø 3,6, medvirkning 4,0 og henting og 

levering 4,0. 

Dette er områder vi vil jobbe med. Uteområdet vil bli ivaretatt med kommunestyrevedtaket. De 

andre 2 vil vi jobbe med i hverdagen, samt på avdelingsmøter, ped.leder møter og personalmøter. Vi 

har tidligere også sagt at vi ser undersøkelsen sammen med foreldresamtalene, og jobber med tiltak 

ut fra dette.  

  
Sak 2. Vedtak i kommunestyret om oppgradering av lekeområdet:  
 
Vedtak i kommunestyremøtet 09.12.2021 – pkt 14 Uteområdet i barnehagene 
Det er stort behov for nye lekeapparat i barnehagene. Administrasjon i samarbeid med 
FAU/SU skal innen 1.4.2022 framlegge en konkret plan for oppgradering av lekeområdene 
innenfor en ramme på 1.000.000 kr. Oppgraderingen finansieres av bolystfondet.  
 
Oppgraderingen skal være gjennomført innen 1.9.2022 



Det er ikke denne gangen heller med en fordelingsnøkkel så det er sett på antall barn pr dags 
dato, og gjort en 4-deling. Hamnvik barnehage får ¾ og Ånstad ¼. Blir der noen kroner mer 
til Ånstad, for at det skal bli så bra som mulig, går det helt fint. 
 
SU har ett nytt møte onsdag 23.02 klokken 1745 – 1920, hvor også teknisk etat er invitert 
med for sin kompetanse og ekspertise.  Barnehagen vil på forhånd ha laget en 
prioriteringsliste utfra hva vi ser at vi ønsker oss for barna i barnehagen. Under her også 
eventuell lokasjon på utstyret. Møtet vil bli brukt for å se på hva som finnes der ute og hva 
som passer best for vårt uteområde. 
 
Vi må ha en gjennomgang av det utstyret som står her allerede for å se om der er behov for 
noe oppgradering eller eventuell rivning av noe som er gammelt og morkent. Vi ønsker også 
å se på om det kan være lurt å investere i bedre underlag under det utstyret vi har istedenfor 
sand som vi har i dag. Lekeskurene må også gjennomgås for en eventuell 
oppgradering/tetting av tak og vegger.  
 
Sak 3. FAU orienterer/ Sak 4. Spørsmål til SU 

1. Fotografering. Kan det flyttes til før jul. Julegave 
2. Portene. For dårlig sikret. Spesielt på vinteren, uten jordspyd. 
3. Dugnad- Foreldrene vil gjerne bidra - etter uteområdet er oppgradert- Hva kan vi 

hjelpe med? 
4. Lys i kroken mellom Blekkspruten og Krabben. Vegglys? 
5. Foreldrekaffe: vi stiller med kaffe og kake. Dato og antall kaker og liter kaffe kommer 

etterhvert (poser med kaffe, dere koker selv i barnehagen?) 

 

 

 

Referent: 

Sandra Bertinussen 

 

 

 

 

 

 


